
Geachte 

Via deze mail wil ik me richten tot diegene die wat kan doen aan de verloedering 
van onze omgeving.
Zelf woon ik in Twisk en zo'n 15 jaar met veel tevredenheid, al zijn de laatste jaren 
steeds minder prettig geworden. 
Meer en meer mensen beginnen terecht te klagen over de verloedering die onze 
buurgemeente (Hollands Kroon) teweeg heeft gebracht. 

Laten we een voorbeeld nemen. Misschien dat de gemeente Hollands Kroon de 
burgers in die gemeente heeft aangeschreven, dat weet ik niet, maar ik heb nooit 
wat gezien. En met mij, vele andere inwoners van Twisk, Opperdoes en 
Medemblik. De molens die zonder ons weten, met grote getalen zijn neergezet, zijn 
een doorn in het oog van vele inwoners. Niet alleen de enorme grootte van die 
dingen, maar ook de enorme hoeveelheid. Voorheen keken wij rond en zagen 
vergezichten, natuurgebied, polders en weilanden. Nu is werkelijk alles verpest 
door de windmolens en iedereen spreekt er schande van. De wethouder in Hollands 
Kroon staat er niet best op om het maar subtiel te brengen. 

Ik begrijp dat we moeten vergroenen, maar ten eerste is wat Nederland doet een 
druppel op de gloeiende plaat, als je kijkt wat er wereldwijd gebeurd. Ten tweede 
ben ik van mening dat als er molens geplaatst worden dit moet worden gedaan, 
zoveel mogelijk, in verhouding tot de opgeslokte natuur. Dit ontbreekt hier totaal. 
Alles is nl volgebouwd met die windmolens. Zelfs het dijksgatbos/robbenoordbos, 
is gedeeltelijk verwoest, om nog 4 extra turbines neer te zetten. 

Deze natuurvernietiging is allemaal mogelijk gemaakt door subsidies. Ik heb zelf 
een blauwe maandag in de turbines gezeten en weet dat 1 zon turbine zo'n 5-6 M 
euro kost. dit keer 100 plus de benodigde miljoenen om boeren uit te kopen, dat zal 
de 660M euro subsidie wel aardig leeg hebben gemaakt. En zonder dat het de 
gemeente Hollands Kroon maar iets heeft gekost. Sterker nog, ik heb gehoord dat 
wethouder en consorte zelfs een bonus hebben gekregen. Wij als burgers zitten 
echter de rest van ons leven tegen die dingen aan te kijken, als er niet iets drastisch 
gebeurd zoals het weghalen van die molens. Wij zijn hier niet komen wonen om 
tegen windmolens aan te kijken!!!!!!! Wij willen nog van de natuur genieten en 
nogmaals, niet tegen windmolens aankijken.

Deze windmolens zorgen voor groene energie, maar die wordt allemaal verbruikt in 
de data centra. De data centra was min of meer geaccepteerd. Maar nu blijkt dat die 
data, data is van Afrika en het midden oosten. Waarom moeten datacentra die data 
opslaan van het midden oosten en AFrika, hier staan?? Daarnaast vernietigd zo'n 
data centrum de mooie polder langs de A7. 
Weer moet de natuur wijken voor geld, en onzinnige besluitvorming van politici (in 
Den Haag) zoals mr Wiebes, die zelfs nog nooit hier is geweest, maar wel besloten 
heeft uit zijn ivoren toren om toestemming te geven voor windmolens hier. Hij 



heeft echter geen idee wat ie allemaal heeft veroorzaakt.

De microsofts en de Googles van deze wereld, roepen dus, wij willen onze 
datacentra kwijt. Wiebes heeft toen gezegd, daar hebben wij nog wel ruimte voor. 
Hollands Kroon steekt zijn vinger op en vervolgens wordt de gehele polder naar de 
klote geholpen. Die grote bedrijven en Wiebes, die wonen hier niet. Wij moeten 
hier wonen.... De Wieringermeer, eens een natuurgebied,met polders, vergezichten, 
zeldzame vogels, is nu veranderd in een grote digi stad. 

Maar dat is Hollands Kroon en de grote bedrijven nog niet genoeg. Wat er nog over 
is aan natuur moet ook nog kapot gemaakt worden. Nog 5 data centra staan in de 
planning en met 1 of 2 zijn ze alvast begonnen te bouwen. Zelfs zonder dat de 
papieren getekend waren en de toestemmingen verleend zijn, opereert Hollands 
Kroon boven de wet. 

Het interesserd ze dus helemaal niks. Als de wethouder zijn plannen maar door kan 
voeren. Meskers ofzo heet ie. Hij denkt dat ie boven de wet staat en is alvast 
begonnen. Ik begrijp dan ook helemaal niet waarom de provincie niet ingrijpt. Deze 
man is zo met zichzelf ingenomen, het is gewoon een arrogante lul.

De burgers hebben er ieg meer dan genoeg van. Ookal weer op Hollands Kroon 
gebied, willen ze 20.000 zonne panelen plaatsen. Weer alles lekker vol bouwen. 
Gelukkig beginnen nu de Opperdoezers zich te roeren. Die bewoners daar hebben 
namelijk al een enorme last van de knipperende lampen van de windmolens (net 
een kermis) en zijn helemaal klaar met Hollands Kroon en hun plannen om de 
polder naar de filistijnen te helpen. GENOEG IS GENOEG. vinden ze, en ze 
hebben gelijk. Sterker nog, ik vind dat Hollands Kroon veel te ver is gegaan met 
hun ambitie om groene stroom op te wekken voor de Microsofts en Googles. Laat 
Microsoft en Google die groene stroom maar in Amerika opwekken, of in Afrika. 
Daar zijn gebieden helemaal leeg, die een oppervlakte behelzen van vele malen 
Nederland, ipv dat ze alles hier proppen. 

Tenslotte ben ik ook blij dat er een petitie gestart is door Data non Grata, om de 
resterende data centra te stoppen . Dit zal worden aangeboden aan wethouder 
Meskers, maar hem kennende, met zijn ingenomenheid, zal hij zich daar niks van 
aantrekken. Dus daarom mijn oproep aan de provincie deze natuurvernietiging, 
uitzichtvernietiging te stoppen en ik wil jullie vragen dit ook door te spelen aan de 
minister die hierover gaat.

Want dit MOET STOPPEN... onze leefomgeving gaat helemaal naar de filistijen. 


